



**Styrelseprotokoll
Digitalt**

210117

Närvarande:

Alexandra, Simon, Sofia, Erling, Petra, Alf, Adam, Lasse, Hugo, Nils-Erik, Johan S,

Frånvarande: Olle, Anders

1. Mötets ordförande: Alexandra

2. Justerare: Simon

3. Föregående protokoll

Protokollet gicks igenom och las till handlingarna utan anmärkning.

4. Ekonomi

Bokslut pågår och det är snart klart. Vi har haft flera projekt men fått många bidrag så Sofia föreslår att vi ska kostnadsföra dessa och det skulle ge oss ett resultat på +30 tkr. Sofia stämmer av förslaget med revisorerna.

Mötet med ARV är 18 januari, inte 18 december som protokollet sa sist. Sofia och Erling återkommer på nästa möte.

5. Pandemiuppdatering

Gymnets öppnande med tvättstugeschema verkar ha fungerat med bokningar och tagg-system. Dock har det upptäckts att det varit fler inne på en och samma tagg.

En eloge till Anders och Cita för att de så snabbt och smidigt satte upp bokningssystemet för gymmet.

När det kommer till tagg för sponsorer så har vi utmaningar i att rätt antal och rätt "ägare" av taggarna använder det som entré till gymmet. Sponsorgruppen informerar om att det inte är namngivna personer som har rätt till taggarna, utan det kan vara olika inom företagen. Vi behöver använda oss av den sponsorlista som Magnus satt ihop för att Anders ska kunna se vilket företag som anmäler sig.

Förslag till Nils-Erik och gymsektionen att dra ner lite på passlängd, idag har vi 2 timmar per bokad pass. Sektionen tar med sig detta och återkommer med utvärdering efter en tid.

Uthyrning av lokaler: Vi saknar information i o m att Anders inte är med. 8 pers som max gäller i a f.

6. Fortsatt utbyggnad av gymmet/lokalen – ett förslag från Nils-Erik

Förslaget är att jobba med Kommunens byggnadsnämnd så att vi ska slippa bekosta detaljplaneringen utan jobba mer med bygglovshandlingar. Vi vill inte ha det som en villaplan utan som fritidsanläggning.

Nils-Erik föreslår även att vi ska bygga ut en mer öppen/allmän lokal som en förlängning av gymmet (Gaisgården). Flera av våra egna verksamheter skulle kunna nyttja det.

Lasse föreslår att vi även ska samarbeta med Ribbaskolan och fritidsverksamhet, för att vi kanske kommer att ha svårt att finansiera det själva plus att vi kan bidra till få mer rörelse bland barn och unga.

Nils-Erik undrar även om vi skulle kunna söka bidrag till utbyggnad och/eller driftkostnader.

BESLUT att Nils-Erik ska kolla med kommunen i frågan om att ändra detaljplanen, från villa till allmänlokal. Nils-Erik återkommer efter det.

7. Paddel

Vi har haft ett första möte och utökat gruppen med Clara. Just nu väntar vi på bygglov och vi har blivit lovade besked i månadsskiftet. Måndag 18/1 är det möte med Arvsfonden för bidragsutbetalningen och planen är sen är markarbetet drar igång i april.

8. Klätterväggen – Johan S

Johan har varit i kontakt med Jkpg kommun och Peter Hagström och de avsäger sig ansvaret för den befintliga anordning som finns och avråder oss att använda den. Ang frågan om ägare till väggen så har kommunen tagit ställning till att de ska äga, men att vi är ansvarig förening. Kommunen vill att vi kommer in med förslag på ritning som är godkänd av klättringsförbundet (besiktningsbar rörkonstruktion och minimimått) samt verksamhetsbeskrivning för klättring i Gränna i allmänhet och Gais i synnerhet. Kommunen kan även tänka sig att ta med en sponsor och att den får exponeras i samband med väggen.

Vi behöver ta beslut kring hur mycket väggen kan komma att inverka på befintliga planer (basket/handboll/mm). Vi behöver även ta kontakt med Ribbaskolans idrottslärare för att klargöra om de på något sätt motsäger sig en byggnation av klätterväggen.

Vi behöver även ha en dialog med vår Föreningsutvecklare.

Johan tar reda på förutsättningar från förbundet och efter det tar Johan och Petra ett möte med sponsor och idrottslärare på Ribbaskolan. Johan återkommer till oss efter det.

Johan och Nils-Erik lämnar mötet.

9. Informationsgrupp

Lasse repr styrelsen, Fredrik repr sponsorerna och Magnus Innebandyn – men vi saknar repr från resterande sektioner. Påminnelse av Alexandra går ut till sektionssordf med uppmaning att per omgående återkomma.

Borens IK – förebild och bollplank.

SoMe-kanaler: Facebook, youtube, Insta, samt hemsidan.

Nyhetsbrev/månad, Gais-aren.

Utvecklingsgruppen erbjuder oss en informationsskylt vid hörnan hamnallén/Boulebanan.

10. Årsplan

Alexandra har tagit fram ett förslag och **BESLUT** togs att anta den, med undantaget att 1 maj flyttas till 8 maj. Samt att avboka utvecklingsdagarna i Tranås (p g a pandemin)

Vi bjuder in sektionsföranden till var tredje möte (1 ggr/kvartal) – Lärtimmar måste vi bli bättre på att redovisa. Vi behöver ta upp det med sektionsordförandena.

11. Årsmöte

Vi vill försöka få till årsmötet enligt stadgarna, senast mars utgång. Förslag att Kim Lagerqvist, RF SISU, håller i mötet som ordförande för årsmötet. Vårt förslag är att det ska vara 27 mars. Alexandra kontaktar Kim.

12. Årets Gaisare

Vi vill gå ut via informationsgruppen för nomineringar och Lasse kollar gamla kriterier och tar fram ett förslag till nästa styrelsemöte över utskick, efter det går vi ut till samtliga medlemmar.

13. Idrottsforum med RF SISU

Alexandra och Erling kommer att delta.

14. Nytt bransch- och löneavtal

Alexandra och Erling tar ett separat möte ang lönesättning för 2020, ska vara klart mars 2021. Alexandra och Erling har styrelsens mandat att slutföra förhandlingen.

15. Nästa möte

14 februari kl 17,00

Vid pennan:

Justerade:

Petra Sundell

Simon Pettersson